

PROTOKOLL SPEIDERSTYRETS MØTE, 3. SEPTEMBER 2019

Til stede:

Speidersjef Håvard Djupvik
Viserspeidersjef Birgitte (Birdy) Heneide
Styremedlem Eirik Ulltang Birkeland
Styremedlem Peer-Johan Ødegaard
Styremedlem Silje Kroken
Styremedlem Ole Christian Wigestrånd
Styremedlem Ane Nørstebø Laache
Varamedlem Henrik Moum Grimstad
Generalsekretær Knut Harald Ulland

Leder for kommunikasjonsavdelingen Line Aas Mjøster deltok i sak 60 og 63

Referent: Ingrid Stene Kvist (forbundskontoret)

Møtet ble gjennomført på forbundskontoret/hangout.

SAK 58/5/19 PROTOKOLLER

Protokoll fra Speiderstyrets møte 14.–15. juni 2019.

Vedtak:

Protokollen fra Speiderstyrets møte 14.–15. juni 2019 ble godkjent i etterkant av møtet.

Sak 59/5/19 RAPPORTERING / SKJEDD SIDEN SIST

Styret orienterte hverandre om hva som hadde skjedd siden sist.

Sak 60/5/19 KOMMUNIKASJONSSTRATEGI

Line innledet til saken.

Speiderstyret diskuterte forslag til kommunikasjonsstrategi.

Vedtak: Forbundskontoret jobber videre med kommunikasjonsstrategien til neste møte. Forbundskontoret kommer med en oversikt over kommunikasjonsplanene for de neste par månedene til hvert speiderstyremøte.

Sak 61/5/19 RETNINGSLINJER FOR SUSPENSJON OG EKSKLUSJON

Knut Harald innledet til saken.

Speiderstyret diskuterte forslag til oppdaterte retningslinjer for suspensjon og eksklusjon.

Sak 62/5/19 KL-KS HØSTEN 2019

Henrik innledet til saken.

Speiderstyret diskuterte program for krets- og korpsledersamlingen 25.–27. oktober.

Sak 63/5/19 PERSONVERN I NORGES SPEIDERFORBUND

Line og Knut Harald orienterte om personvern.

Speiderstyret diskuterte blant annet GDPR, rutiner for håndtering av personopplysninger, informasjon til alle i organisasjonen og taushetserklæringer for ledere.

Sak 64/5/19 EVALUERING AV ARENDALSUKA

Eirik innledet til saken.

Speiderstyret evaluerte sin deltakelse på Arendalsuka i august.

Vedtak:

Norges speiderforbund skal delta på Arendalsuka også i 2020.

Sak 65/5/19 STATUS FOR GRUPPE- OG KRETSUTVIKLING

Knut Harald orienterte om status i prosjektet med gruppe- og kretsutvikling.

Sak 66/5/19 SPEIDERTINGET OG SPEIDER- OG ROVERFORUM

Speiderstyret diskuterte rammer for Speidertinget og Speider- og Roverforum.

Vedtak:

Det utlyses mulighet for å være teknisk vertskap for Speider- og Roverforum.